
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
 

Készült Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestületének 2009. november hó 26. napján 
megtartott közmeghallgatással egybekötött testületi üléséről. 
 
Jelen vannak: Dénes László polgármester 
    Siket Sándor alpolgármester 
    Csábi Jánosné képviselő 
    Darvas Ildikó képviselő 
    Dégi György képviselő 
    Radó Tibor képviselő 
    Tószegi Gyula képviselő 
 
Tanácskozási joggal meghívottak: Dr. Búzás Péter polgármester, országgyűlési képviselő, 
Nagy Sándor Makói Rendőrkapitányság vezető helyettese, Rizsányi Róbertné 
Alapszolgáltatási Központ vezetője, Dr. Sarkadi Péter jegyző, Lehoczki Anna Szlovák 
Települési Kisebbségi Önkormányzat elnöke, Ökrös Jánosné Jóbarát Nyugdíjasa Klub 
vezetője, Ikládi Lajos Polgárőr Szervezet elnöke. 
További 26 fő lakos. 
 
Dénes László – köszönti a vendégeket. Nagy Sándor a Makói Rendőrkapitányság vezető 
helyettesét, Dr. Búzás Péter polgármestert, országgyűlési képviselőt. A Tisztelt jelenlévőket. 
 
Megállapítja, hogy a képviselőtestület ülése határozatképes, 7 fő képviselő jelen van, az ülést 
megnyitja. 
 
Dénes László – jegyzőkönyv hitelesítőnek Darvas Ildikó és Tószegi Gyula képviselőket 
javasolja. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Jegyzőkönyv hitelesítők kijelölése 
 
262/2009./XI.26./ 
 

H a t á r o z a t : 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete jegyzőkönyv hitelesítőnek Darvas Ildikó 
és Tószegi Gyula képviselőket jelölte ki. 
 
Dénes László - javaslatot tesz a napirendi pontokra. A napirendeket hallgassuk meg, és utána 
kerülne sor az önök kérdéseire és a válaszokra. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Tárgy: Napirend elfogadása 
 
263/2009./XI.26./ 
 

H a t á r o z a t : 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az ülés napirendjét az alábbiak szerint 
határozta meg: 
 
1./ Tájékoztató az önkormányzat 2009. évi I-III. n. éves gazdálkodásáról. 
     Előadó: Dénes László polgármester 
2./ Az önkormányzat 2010. évi költségvetési koncepciója. 
     Előadó: Dénes László polgármester 
3./ Dr. Búzás Péter polgármester, országgyűlési képviselő tájékoztatója. 
4./ Rendőrség tájékoztatója. 
5./ A lakosság által felvetett kérdések megválaszolása. 
 
1./ Napirendi pont: 
(Írásos anyag) 
 
Dénes László –  előadja az első két napirendi pont anyagát. 
(Írásos anyag a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Dénes László - felkéri Nagy Sándor, hogy tartsa meg tájékoztatóját. 
 
2./ Napirendi pont: 
 
Nagy Sándor – köszönti a Tisztelt Jelenlévőket. Kapitány úr megbízásából van jelen, mivel 
Dr. Palicz András jelenleg külföldön tartózkodik. A Pitvarosi Rendőrőrs 8 fővel működik, ez 
a létszám minimális, de elegendő a feladat ellátásához. Elmondható, hogy az egyik legjobban 
működő alegység. Az állományban egy személyi változás történt. A lakossággal a 
kapcsolattartás jó. A rendőrség munkája szerteágazó. Közrendvédelem, közlekedési és 
bűnügyi szakterület. 
Közrendvédelmi terület aktivitást mutat, ezt mutatja a 4 tettenérés, elfogás. A 
bűncselekmények alakulása: 2007. évben 32 elfogadás volt, 2008-ban 23-ra lecsökkent, 2009-
ben 14 bűncselekmény történt. 5 testi sértés történt, 2 közlekedési szabálysértés, 1 tartás 
elmulasztás volt, vagyon elleni bűncselekmény 6 esetben történt. Az információ jó a lakosság 
részéről. Közlekedési szempontból is jó helyzetben van Pitvaros. Csökkent a közlekedési 
balesetek száma. A körforgalom kiépülésével gyakorlatilag megszűnt a közlekedési probléma. 
Pitvarosi Rendőrőrs mint mondtam 8 fővel működik. Mint az köztudott Csanádpalota város 
lett és Csanádpalota polgármestere szorgalmazta, hogy ott legyen a rendőrőrs. Ezt a döntés 
tábornok úr az érintett településekre bízta. Annak örülnénk, ha mindkét helyen lenne 
rendőrőrs, de ameddig nem történik létszám fejlesztés, addig erre nem került sor.  Megoldás 
lehet, hogy ha megszűnik a shengeni határ, a határrendészek létszámának felszabadulásából 
lehet létszámot átcsoportosítani, akkor lehet mindkét helyen rendőrős. Addig azonban el kell 
látni a határrendészeti feladatokat. A makói rendőrségről, a bűncselekmények száma 250-nek 
kevesebb, a határrendészek is ide tartoznak. Bűnmegelőzési programot készítettünk, olyan 
anyagot, amivel az időseket is szeretnénk elérni. Az időseknek felvilágosító előadások tartását 
tervezzük. Köszönettel tartozunk az önkormányzatnak az őrs támogatásáért, a 
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képviselőtestületnek is megköszönjük a támogatást. Nagyon szép lett az őrs, ki lett festve. 
Kiemelném a polgárőrség szerepét, pl. halottak napján sokat segítettek. 
Köszönöm a figyelmét, várom a kérdéseket. 
 
Dénes László  - megköszöni Nagy Sándor tájékoztatóját. 
Felkéri Dr. Búzás Péter polgármestert, országgyűlési képviselőt tartsa meg tájékoztatóját. 
 
Dr. Búzás Péter – köszöni a lehetőséget, köszöni a megjelenést. Gratulál a polgármesternek és 
képviselőtestületnek nagyon alapos, részletes, tanulságos volt  a tájékoztató. Több helyre 
járok közmeghallgatásra és van viszonyítási alapon, higgyék el, hogy nagyon tartalmas 
beszámolót hallottunk. Pitvaros közel áll hozzám, hiszen fiatal koromban ide kijártam, mint 
gyakornok még a tanácsrendszer idején. Amiben módon volt segítségére voltam Pitvarosnak, 
4,5 millió támogatást sikerült elérnem, az ide évben 3 millióval tudtam segíteni Pitvarosnak.  
A szélessávú Internet hálózat kialakításához 13,7 millió forintot sikerült eszközölni az EU 
önerő alapból a Magyar Köztársaság Kormányától. A közösségi térre beadott pályázat nyerő 
mezőben van. Büszke vagyok arra, hogy ebben az évben két alkalommal is elhozhattam ide 
Gőgös Zoltán államtitkár urat. Első alkalommal 120-an voltak jelen a fórumon. A második 
alkalommal 80 fő volt jelen. Olyanok voltak jelen a fórumon, akiknek köze van a 
gazdálkodáshoz. Úgy gondolom, hogy becsületes, tiszta tájékoztatással lehet segíteni a 
gazdálkodóknak. Megköszönöm azt, hogy a két legsikeresebb fórum Pitvaroson volt. 
A jövőben miben fogom segíteni: Segíteni fogok a pályázatokban, pl. kosárlabda pálya 
kialakítása, szennyvíz beruházásban ha lehet. Mivel a térség a Maros hordalékkúpján 
helyezkedik el, ez komoly dolog. Eddig nem volt ilyen pályázati kiírás, ez most már beindult. 
Az egyedi szennyvízkezelési kislétesítmények megvalósításával kapcsolatban a polgármester 
és a jegyző úr a régió elnökével is felvette a kapcsolatot. Dr. Kozma József azt javasolta, hogy 
fogjon össze a négy település ügyét, hétfőn lesz ezzel kapcsolatban egyeztetés.  Minden 
megteszünk érte. 2015-ig a 2000 főnél nagyobb településeken kell megoldani a 
szennyvízelvezetést. 
Örülök annak, hogy a másik három településsel együtt szorgalmazzák a körjegyzőség 
kialakítását. Eddig azért nem került rá sor, mert két község ódzkodott tőle. Benyújtásra került 
négy szocialista és négy fideszen képviselő kezdeményezésére, hogy ha egy közigazgatási 
terület van két település között akkor is legyen lehetőség arra, hogy körjegyzőséget hozzanak 
létre. Eddig Nagyérren ezért nem tudott Pitvaros körjegyzőséget alakítani. Országgyűlési 
képviselőként is kijelenhetem, hogy válság van. A válsághoz megfelelő költségvetés kell 
készíteni. Jönnek le az UNIÓ-s pénzek, ezeket a lehetőségeket ki kell használni. Makón az 
autópálya a legnagyobb infrastrukturális beruházás, ami 65 millióba kerül, amit most 
megépítünk, 33 millió lesz az országhatárig, amit 2012-ig elér. Makón már épül a szennyvíz 
beruházás. 3,6 milliárdos a fürdő fejlesztés. Makónak 50 éves gyógyiszapja van, a turizmust 
kell fejleszteni. Az ipari parkban már épül egy török vállalkozónak a húsüzeme, ahol 
lehetőség lesz ezáltal munkások felvételére. 
60 db iskolai pályázat nyert a régióban, ebből Makó és térsége 6 db pályázatot hozott el. Az 
elmondottakban látom a munkám értelmét. 
Tisztelte Hölgyeim és Uraim! Bemutatom Önöknek videón keresztül, hogy képviselem 
Önöket az Országgyűlésben. 
 
Videó bejátszása. 
 
Gémesi Sándor – üdvözölni tudom, amit a rendőrség és a polgárőrség munkájáról hallottam. 
Mi polgárőrök több ezer órát töltünk el szolgálatban a rendőrökkel együttműködve.  Segítünk 
elfogásokban, mint pl. falopás. A polgárőrök nincsenek kellően elismerve. Pl. Ikládi Lajos 
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elismerését javaslom. Jó elképzelés volt a védelmi központ kialakítása (rendőrség, 
polgárőrség, tűzoltóság). Ez sajnos nem valósult meg. Az önkormányzat három tűzoltó autót 
értékesített. Arra szeretnék választ kapni, hogy az előző képviselőtestület valóban 30 milliós 
hiányt hagyott hátra? 
 
Dénes László – ez tévhit, hogy 30 milliós hiányt hagyott volna hátra a testület. Nem volt 
ilyen. A helyzet nem volt ugyan „rózsás”, de működő képes volt. A megtévesztő az lehet, 
hogy 2008-ban 30 milliós folyószámla hitelt kellett felvenni, de ezt visszatöltöttük az év 
végére. Ebben az évben még nem kellett ilyen felvenni. De nem értem a kérdésedet, mert 
amiről kérdezel, akkor te is tagja voltál a testületnek. A védelmi központ létrehozásával 
kapcsolatban: Pitvaroson a tűzoltó egyesület 2007-ben megszűnt. Az egyesület feltételei is 
változtak. Olyan szigorúak a feltételek, hogy nem tudtuk volna biztosítani a megfelelő 
védőfelszereléseket, és a testület tagjai sem tudták vállalni a kivonulásokat. Tótkomlóson 
viszont megalakult a tűzoltóság, és ők azok, akik az első kivonulók, ha valahol gond van. Itt 
biztosítva vannak ehhez a feltételek. A polgárőrök elismerésének felvetésével én is 
egyetértek. 
 
Dégi György – nincs hozzáfűznivalóm a tényekhez. Ha egy hivatal átadásra kerül szigorú 
feltételek vannak az átadással-átvétellel kapcsolatban. Szigorú elszámolást kell készíteni, amit 
mindkét fél aláír. Az, hogy 30 milliós hiány lett volna, az csak pletyka. A tűzoltósággal 
kapcsolatban sok probléma volt. Fájó, hogy 100 éves egyesület szűnt meg. Megváltoztak a 
jogszabályok, amik lehetetlenné tették a további működést. Ha nincs biztosítva a megfelelő 
feltétel ki vállalja a felelősséget, ha baleset történik? Makó is komoly pénzzel kénytelen 
támogatni a tűzoltóságot. Az elsődleges kivonuló Tótkomlós, mivel csak 11 km-re van. Makó 
viszont 25-30 km, és ha komoly a baj az kivonulási idő nagyon sokat jelent. 
 
Dr. Búzás Péter – nem örültem annak, hogy Tótkomlóshoz fog tartozni Pitvaros, mivel így 
kevesebb lesz a pénz, de azt be kell látni, hogy Makóról 11 perc alatt lehetetlen kiérni, ha 
gond van. Tűzoltás szempontjából ez fontos, és ez így van rendjén. Ettől függetlenül, ha 
szükség van rá Makóról kivonulnak a tűzoltók és segítenek.  Az őrssel kapcsolatban 
véleményem lehet, de nem én fogom eldönteni a sorsát. Tetszik, hogy Csanádpalota 
polgármestere dinamikus, és szorgalmazza, hogy legyen őrs ott is, de ezzel kapcsolatban is a 
százados úrral értek egyet. A jövőben a határőrökkel meg lehet oldani Csanádpalota gondját 
is. 
 
Dócza László – megköszönöm a beszámolókat, jól és érthetően lettünk tájékoztatva. Sajnos 
sokan nem tudják a faluban, hogy közmeghallgatás van, ezért vagyunk ilyen kevesen. 
Másképp kellett volna hirdetni pl. szórólap eljuttatásával minden házhoz. A KRESZ-t 
módosítani fogják, jó lenne, ha a helyi újságban ezt közzé tennék. A közhasznúak munkája 
meglátszik a falun. Pl. szépen rendbe lett téve a temető is. Amit szóvá tennék, hogy a 
víztározó környéke nagyon szemetes, ezt a környéket is rendbe lehetne tetetni a közhasznú 
munkásokkal. Viszont a temetőt be kellene keríteni, a fudbal pályánál pedig parkolót 
kialakítani. A vadásztársaság pályázott és a LEADER pályázattal pihenőhely lett kialakítva, 
és fásítás is történt. Az autópálya átadásával meg fog nőni a forgalom Csanádpalota felé. A 
rendőrségnek erre fel kell készülni. A falu alatti csatorna kitakarítását is be kellene ütemezni a 
következő évben, és ezt is közhasznú munkásokkal el lehetne végeztetni. 
 
Dénes László – a közmeghallgatás ideje négy hete fel van téve kábel Tv-re, nem tartom 
valószínűnek, hogy sokkal többen lennénk, ha mindenhová szóróanyagot küldtünk volna ki. A 
KRESSZ módosítását be fogjuk tenni a helyi újságba. A víztározó helyzete érdekes eset. 
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Három éve elindult a Magyar Állam részéről egy kezdeményezés, hogy rendezik a víztározó 
sorsát, de utána ellaposodott a dolog, és nem került rá sor. Ezen a részen magánterületen is 
vannak. Köszönöm a felvetést, szemétgyűjtést fogunk szervezni. A temető bekerítése óriási 
pénzbe kerülne. Tervbe van véve, hogy körbe lesz fásítva. A foci pálya környékét is fásítani 
fogjuk. Az elmúlt évben 200 db facsemetét kaptunk, most ismét kapunk 200 db-ot, ezek be 
vannak iskolázva, és így az összes helyre jut fa. A csatorna tisztításával kapcsolatban. A 
tulajdonos a Tisza-Marosszögi Vízgazdálkodási Társulat, ha kitakarítjuk akkor azt fizessék 
meg. 
 
Gémesi Sándor – a csatorna működési költségeit a lakosság nem fogja bírni, nem fogják tudni 
fizetni a díjat. A település pályázaton nyert egy szippantó autót. Ez az autó nem ezen a részen 
van üzemben. 
 
Dénes László – az egyedi szennyvízkezelés sokkal olcsóbb, mint a csatorna hálózat 
kialakítása. Bízunk abban, hogy elindul a fejlődés és 3-5 éven belül a lakosság is meg tudja 
majd fizetni a szolgáltatást. A szippantó autót átadtuk üzemeltetésre a Településtisztasági Kft-
nek. Az autó azért nem üzemel a településen, mert nem volt rá jelentkező, aki vállalta volna, 
hogy vezesse. Az autó üzemeltetése gazdaságtalan, nincs annyi szippantás, ami kitermelné a 
költségét. Minden hónapban megkapom a kimutatás, havi 8-10 szippantás történik a 
településen, tehát gazdaságtalan lenne az üzemeltetése. Az árat minden évben a testület 
határozza meg.  
 
Girch Péter – a fákat az utcákban is pótolni kellene, ahol nincs fa. A közmunkások ott, ahol a 
járdákról felhordják a sarat az útra jó lenne letakarítani. A szemétszállítással kapcsolatban 
javasolnám, hogy a téli hónapokban ne 6 órakor jöjjenek a szemétért, hanem 7 órakor, és a téli 
hónapokban csak kéthetente kerüljön sor a szemét elszállítására.  
 
Dr. Búzás Péter – a szemét szállításának gyakorisága egészségügyi miniszteri rendeletben van 
meghatározva. A nyári hónapokban az életmaradék miatt is szükséges, hogy el legyen 
szállítva a szemét, aki nem heti szállítást eszközöl, az törvénysértést követ el. 
 
Dénes László – a fásítás jó ötlet. A testület napirendre fogja tűzni a javaslatot. A járda 
takarítással kapcsolatban is jó  a felvetés. A szemét szállításával kapcsolatban a kukát előző 
este kell kitenni, valóban a téli hónapokban a 6 órás időpont korai. 
 
Gémesi Sándor – Makó térségében jó a képviselet. A körjegyzőség már 10 éve napirenden 
van. Amikor tiszteletdíjas volt a polgármester jobban tudtunk gyarapodni. A bizottságok 
megszüntetését javaslom, ez 1 millió megtakarítást jelent évente. 
 
Dr. Búzás Péter – kisebb testületi létszámmal, kevesebb bürokrácia jár, ezzel maximálisan 
egyetértek. Elő van írva, hogy milyen lélekszámú településen lehet tiszteletdíjas polgármester. 
Bizonyos létszámhoz van kötve a jegyző is. Sokba kerül a demokrácia. Makón is fele 
létszámú testület is elegendő lenne. 
Nagyér fejlődése látványos. A körjegyzőséget kezdeményezte Pitvarossal, de a közigazgatási 
határ miatt ezt nem lehetett megoldani. A demokrácia drága, a szabadság magával hozza a 
szabadosságot. 
 
Ökrös Jánosné – van –e arra lehetőség, hogy a tél beálltával az arra rászoruló idős emberek 
előtt a havat eltakarítsák? 
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Bucsai György – nem azon múlik a falu fejlődése, hogy főállású vagy sem a polgármester. Az 
a lényeg, hogy milyen munka van mögötte, milyen a falu fejlődése. Nincs gond, hogy ha 
főállású a polgármester, bőven kitermeli a bérét, ha a falu látványosan fejlődik. 
 
Dr. Búzás Péter – én sem értek azzal egyet, hogy törvénysértő módon 100 milliós 
végkielégítéseket vegyenek fel egyes emberek, és azzal sem, hogy pozíciójuknál fogva 
törvénysértéseket kövessenek el. Aki ilyen tesz az megérdemli a büntetést. A MÁV 
vesztesége magas, de azért van lehetőség ilyen magas végkielégítések kifizetésére, mert ezt 
bele építették a kollektív szerződésbe. Erről persze nem beszélnek. 
 
Dénes László – a tulajdonos kötelessége a hó eltakarítása és a fűnyírás. Ezzel a dologgal 
csínján kell bánni, mert így jogosan kérheti mindenki, hogy az ő háza előtt is végezzük el ezt 
a munkát. 
 
Gőgh Ferenc – a közbiztonsággal maximálisan meg vagyunk elégedve. Többször 
tapasztaltam, hogy a polgárőrök késő este is járőröznek a faluban. A szeméttel kapcsolatban, 
nincsenek ösztönözve az emberek, hogy kevesebbet szemeteljenek. Amit el lehet égetni azt 
nem kellene beletenni a kukába. Tótkomlóson átadásra került az állati hulladék lerakó üzem, 
van –e az önkormányzatnak Tótkomlóssal együttműködési megállapodása, hogy oda 
szállíthassuk a tetemeket. Úgy tudom, hogy nincs ilyen megállapodás. A tűzoltósággal 
kapcsolatban a kiérkezés ideje lerövidül azzal, hogy Tótkomlósról jönnek ki. Ez a mentőre is 
igaz, jó lenne, ha Tótkomlóson lenne mentő állomás. Javaslom ezt fontolóra venni. Szeretném 
még megkérdezni, hogy a szolgálati lakások értékesítve lesznek –e? 
 
Radó Tibor – a képviselők bérezésével kapcsolatban szeretném elmondani, hogy több 
képviselő, így én is lemondtunk a tiszteletdíjunkról. Sokat teszünk, iskolákat, tanfolyamokat 
végzünk. Én is hulladékgazdálkodási vizsgát tettem saját költségemen.  
 
Dénes László – azzal, hogy elégetünk bizonyos dolgokat, lehet, hogy többet ártunk a 
környezetnek, mind ha beletesszük a kukába. Nem vagyunk még tagjai a Tótkomlósi állati 
hulla lerakónak, mivel Kevermes még nem járult hozzá. De van megállapodásunk a 
beszállításra. Azon vagyunk, hogy tagjai legyünk. A mentő állomással kapcsolatban hallottam 
erről a kezdeményezésről, de még hivatalosan nem keresett meg bennünket senki ezzel 
kapcsolatban. Az orvosi lakás eladásáról szó volt, de lekerült a napirendről, tehát egyenlőre 
nincs szó az eladásról. 
 
Dr. Búzás Péter – a mentő állomás körzeten belül helyezkedik el. A szemét szállítással 
kapcsolatban egészségügyi rendelet írja elő, hogy milyen időközönként kell a szemetet 
elszállítani, mi erre nem tudunk kihatni. A szelektív hulladékgyűjtési fegyelmet kell 
megtanulnunk. 
 
Dénes László – amennyiben nincs több kérdés, hozzászólás megköszöni Tisztelt 
vendégeinknek a tájékoztatást. Felkéri a testületet, hogy egy határozatban fogadják el a 
meghívottak tájékoztatóit. 
 
Dénes László – megköszöni  jelenlévőknek az értékes felvetéseket, javaslatokat. 
 
Felteszi szavazásra a  az önkormányzat 2009. évi I-III. n. éves gazdálkodásáról szóló 
beszámolót. 
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A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Az önkormányzat 2009. évi I-III. n. éves  gazdálkodásáról szóló tájékoztató  
           elfogadása 
 
264/2009./XI.26./ 
 
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az önkormányzat 2009. I-III. n. éves 
gazdálkodásáról szóló tájékoztatót elfogadta. 
 
Dénes László – felteszi szavazásra az önkormányzat 2010. évi költségvetési koncepciójának 
elfogadását. 
 
A képviselőtestület  7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Az önkormányzat 2010. évi költségvetési  koncepciójának elfogadása. 
 
265/2009./XI.26./ 
 
 
       H a t á r o z a t: 

 
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az önkormányzat 
2010. évi költségvetési  koncepcióját – a bizottságok, a Szlovák 
Települési Kisebbségi Önkormányzat, és az oktatási intézmény 
jogszabályban előírt véleményező szerveinek véleményét figyelembe 
véve - az elhangzott kiegészítésekkel együtt elfogadta. 
 
A határozatról értesül: 
 
Tájékoztatásra a Szlovák Települési Kisebbségi Önkormányzat elnöke 

 
Dénes László – még egy határozatot kell hoznunk a nappali szociális intézmény pályázatával 
kapcsolatban tekintettel arra, hogy a műszaki tartalom változása miatt a pályázat összege 
nagyon kicsit, pár ezer forinttal módosult. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: A 218/2009.(X.12.) számú „DAOP-2009-4.1.3/A. pályázat ÖNÓ felújítására,  
           bővítésére (Idősek Klubja) című határozat kijavítása. 
 
266/2009.(XI.26.) 
 

H A T Á R O Z A T  
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a beruházás költségvetésének időközben 
történő módosulása miatt a 218/2009.(X.12.) számú határozatát akként javítja ki, hogy a 
pályázatot Csanádpalota Város Önkormányzatától 47.796.118,-Ft. összeg erejéig kéri 
benyújtani, mely összegből a 10 % önerő 4.779.612,-Ft., a kért támogatási összeg, 90 % pedig 
43.016.506,-Ft. 
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A képviselőtestület az OTP Bankhoz benyújtott, önrészre vonatkozó hitelígérvény iránti 
kérelmét is a fentieknek megfelelően módosítja. 
 
Felelős: Dénes László polgármester 
Határidő: azonnal 
 
A határozatról értesül: 
1./ Csanádpalota Város Önkormányzata 
2./ OTP Bank Nyrt. Szeged 
3./ Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportja Pitvaros 
 
Dénes László  - tájékoztatom a képviselőtestületet, hogy az eddigi pályázatainkhoz a hitel 
fedezetet a Kossuth u. szolgálati lakás a piactér biztosította. Az ezután benyújtandó 
pályázataink hitelfedezetéül újabb ingatlant kell megjelölnünk, és azt javaslom, hogy a 
közösségi színterünket ajánljuk fel, mivel ez az ingatlan nyilvántartásunkban 1.000.530,-Ft. 
értékben van nyilvántartva. Ezt az ingatlant több pályázatra is fel tudjuk ajánlani fedezetként. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Erdei Ferenc Közösségi Színtér forgalomképessé nyilvánítása. 
 
267/2009./XI.26./ 
 

H a t á r o z a t : 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a Pitvaros Kossuth L. u. 33-35. sz. alatt 
elhelyezkedő, a Makó Körzeti Földhivatalnál 270/2. hrsz-ú Erdei Ferenc Közösségi Színtér 
elnevezésű önkormányzati tulajdonú ingatlant forgalomképessé nyilvánítja. Az önkormányzat 
a forgalomképessé nyilvánított ingatlant az ezen túl beadandó pályázatokhoz történő hitelek  
fedezeteként kívánja felhasználni. 

 
Miután további kérdés, észrevétel nem hangzott el a polgármester megköszönte a részvétel és 
az ülést bezárta. 
 
 

Kmft. 
 

Dénes László         Dr. Sarkadi Péter 
polgármester          jegyző 
 
 
Darvas Ildikó         Tószegi Gyula 
jkv. hitelesítő         jkv. hitelesítő 
 
 
 
 
 
 
 


